
Møte i Hølonda menighetsråd 200624 i hytta til Bård Egil Alstad ved Svorksjøen 

Disse møtte: Bård Egil Alstad, Roald Syrstad, Anita Hammerås, Inger Høgsteggen 
Bakken, Kristin Antonsen, Jørund Grønli og Marie Kulbrandstad.  

Meldt forfall: Jostein Jarl Sunnset. 

Sak 35/24: Godkjenning av innkalling og saksliste: Godkjent uten merknad. 

Sak 36/24: Godkjenning av referat fra møte 080424. Godkjent med følgende 2  
merknader: Siste møte var 300424, ikke 080424. Og mer presist på sak 29/24, diakoni: 
Festmøtet som skal arrangeres av Diakoniutvalget på Hølonda 170924 arrangeres hvert 
år, men det er hvert 4. år på Hølonda. Alle 4 menighetene står som arrangør et år hver.  

Sak 37/24: Orientering fra Fellesstyret ved Marie 

Skal bli brannvarslings og tyverialarm i alle kirkene i Melhus i år, men det har tatt tid, da 
Statsforvalteren brukte lang tid på å svare og de krever dokumentasjon og bilder.  

Riksantikvaren har vært på befaring. 

Det står mye penger på disposisjonsfondet som er øremerket til investeringsmidler. På 
Hølonda er det ny ytterdør og brann og tyverialarm. Avsatt 100000 kr. til ytterdør. Fått 
tilbud på 150000 kr. Til forprosjekt ny driftsbygning er det avsatt 10000 kr. i 2024. Nytt 
revidert investeringsbudsjett ble vedtatt. Mye som må gjøres i Melhus og det krever 
låneopptak på en del investeringer for å ha igjen penger.   

På Trosopplæringsfondet står det 600000 kr. Kan overføre 61000 kr. fra et år til et annet. 
Så disse pengene bør brukes nå. Bør søke om midler fra Trosopplæringsfondet på 
aktiviteter som er i gang.  

Sak 38/24: Gravplassvedtekter for Melhus.  Skal vedtas nye vedtekter som nå er ute på 
høring. Roald sender ut informasjon til medlemmene. Svarfrist 150924. Blir sak på neste 
møte 200824 så alle må lese igjennom. 

Sak 39/24: Minnelund-bilder fra befaring. Marie, Anita, Kristin og Inger har vært på 
kirkegårdene på Melhus, Leinstrand, Byneset, Børsa og Orkanger. Enighet om at vi går for 
natursten. Sten til underlag og på bakken tilsvarende Oppdalsskifer. Benker av 
natursten. Roald og Marie tar saken videre og kontakter Steinindustrien på Melhus. 

Sak 40/24: Evt: Helg i bygda er nå ferdig og klar for utgivelse. Tarjei hadde med et 
eksemplar. De ble veldig fine med informasjon om aktiviteter i menigheten og  om  det 
som skjer utover høsten. Forslag på nytt nummer i starten av desember-24. 

Bård Egil har vært i kontakt med Bettan. Hun har kun julekonserter i Sverige før jul. Hun 
ønsker å ha med et kor. Korista er kontaktet og interessert. De har ikke tid i høst, og vi 
satser på en vårkonsert. Bård Egil er på saken også videre.  



Inger gikk gjennom tilbudet fra Trondheim Stenindustri på oppussing av bauta. Det 
koster 23000 kr. inkludert mva. Vedtatt at vi søker om midler fra Ola Løkbakks fond og 
hvis vi får støtte bestiller vi oppussing. Inger sender søknad til fondet og bestiller 
oppussing hvis vi får positivt svar. 

Gåsbakken barnehage søkte om støtte til dekning av buss til deltakelse på Diakoniens 
dag i Hølonda kirke. Menighetsrådet støttet transporten både til Gåsbakken barnehage 
og Eid barnehage.  Tarjei informerte om at heretter blir kanskje diakoniens dag på 
sykehjemmet.  

Neste møte blir 200824 kl. 1800 ved Gåsbakken skole. Marie har bestilt rom. Saker på 
møtet blir søknader som kan sendes til Trosopplæringsfondet på aktiviteter vi har og 
gravplassvedtekter.  

Per Estenstad, Randi Vik, Are Åmot og Vegar Godø Slørdal ble invitert til sommerfesten vi 
hadde i etterkant av møtet der Roald og Bård Egil stod for grilling. Bare Per hadde 
anledning til å komme.  

Hytta var fin, beliggenheten fantastisk og maten kjempegod, så takker Bård Egil for 
gjestfriheten. Sekretæren sender ikke kjøregodtgjørelse som nevnt, men sier tusen takk 
for maten. 

 

Inger Høgsteggen Bakken 
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